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Kaupunginhallitus kuuli kokouksen alussa Koy Tövelin toimitusjohtaja Esa 
Pöyliötä. 
 
Kaupunginvaltuuston kokousaikataulussa olisi hyvä ottaa huomioon 
Aluevaltuuston kokoukset. 
 
Hannaliisa Sutinen poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn jälkeen klo 
20.29. 
 


